
        

De raad van de gemeente Veere,

In vergadering bijeen op 9 november 2022

Overwegende dat :

 We raadsbreed het belang zien van een ambitieus programma 
wonen waar bij er ruimte moet zijn voor alle doelgroepen

 Uit de demografische behoefte blijkt een grote vraag naar 
levensloopbestendige woningen

 Er tevens een grote opgave ligt de bestaande woningvoorraad te 
verduurzamen

 In de praktijk blijkt dat juist bij verkoop van de woning deze wordt 
aangepakt door de jongere generatie 

Is van mening dat:
 Wanneer we levensloopbestendige woningen vooral in sociale huur 

bouwen dit niet in de vraag van onze eigen inwoners voorziet.(Een 
grote groep 50+ers  kan dit niet, ze hebben te veel vermogen om in 
aanmerking te komen, of wil dit niet)

Roept het college van Burgemeester en Wethouders van Veere op om:

 Een substantieel deel van alle nieuwe koopwoningen 
levensloopbestendig te bouwen. 
 

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie VVD Fractie HVV

M. Osté-Aarnoutse Stijn van Kervinck


